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專題工作坊 I - 大中華金融業整合

Dr Darby Liu
Chief Executive Officer

Core Pacific-Yamaichi International (H.K.) Ltd

Dr. Liu graduated from Chung-Hsing University in Taiwan. After graduation, he 
continued his studies in Cheng-Chi University Taiwan & University of Southern 
California U.S.A. with Master of Science & MBA respectively. He completed his 
Doctor degree in University of La Verne U.S.A. Besides his strong educational 
background, Dr. Liu also active in the financial field. He had been the Director 
of Global Securities Finance Corporation, Chung Hsing Bills Finance Company, 
Central Investment Holding Company & Jen Hwa Investment Holding Company 
throughout the years. In November 2004, Dr. Liu joined Core Pacific - Yamaichi 
in Hong Kong, and leading the company to a brand-new milestone. In 2008, 
Dr. Liu was nominated as China’s 'Top Ten Intelligent Financial Personnel in 
Greater China' and honored the 'Best Integrity Award'.

劉大貝
京華山一國際 (香港) 有限公司行政總裁

劉大貝博士畢業於中興大學，及後分別於政治大學東亞研究所及美國南加州大學取

得法學碩士及企業管理碩士。其後更於美國萊佛大學取得公共管理學博士。劉博士

除學識淵博外，亦活躍於生產事業及金融事業的範疇，包括曾於環華證金股份有限

公司﹑中興票據股份有限公司﹑中央投資股份有限公司及建華投資股份有限公司

出任董事。劉博士於1997年奪得台灣傑出企業領導人金峰獎。二零零四年十一月，

出任京華山一行政總裁一職，帶領京華山一進入新的里程碑，劉博士更於2008年

獲選為中國 「中華十大財智人物」 最佳誠信獎。
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